
 
 
 

 
 

 

Folketingets Lovsekretariat 

Medlem af Folketinget Pernille Rosenkrantz-Theil (S) har d. 13. september 2016 stillet 

følgende spørgsmål nr. S 1418 til social- og indenrigsministeren, som hermed besva-

res. 

Spørgsmål nr. S 1418: 

 

”Vil ministeren redegøre for, om ministeren kan dokumentere, at der vil være færre 

hjemløse, stofmisbrugere, sindslidende og andre udsatte grupper i København fra 

2017 og frem, og om det er baggrunden for, at regeringen vil afskaffe tilskuddene 

»Særtilskud til Københavns Kommune« og »Københavns Kommunes sociale ind-

sats over for stofmisbrugere«?”  

 

Svar: 

Jeg håber på og arbejder generelt for, at det lykkes at reducere antallet af hjemløse, 

og at resultaterne af indsatsen til mennesker med stofmisbrug, psykiske lidelser og 

andre sociale problemer bliver bedre, men det er ikke baggrunden for regeringens 

forslag om at føre de to særtilskud ”Særtilskud til Københavns Kommune” og ”Køben-

havns kommunes sociale indsats over for stofmisbrugere” tilbage til satspuljen. 

 

Jeg vil herudover henvise til besvarelsen af spørgsmålene nr. S 1413-1416. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Karen Ellemann 
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